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GROUP 3(e) - WORK ON TASK

Views Submitted by Delegations

L. At its meeting from 2 to 4 April 1974, the Group invited all delegations who
wished to do so to submit in writing their views on questions that had arisen in and
the conclusions to be drawn from the discussions that had taken place on the analysis
of recent changes in world merkets, or on any other relevant questions of interest to
‘them, (document MIN/3E/3, paragraph 3).

2, Texts submitted in reply to this invitation will be circulated in full as.
addenda to the present document.

GROUPE 3 ¢) - TRAVAUX AU TITRE DU POINT 4

Vucs communiguées par les délégations

1. A sa réunion du 2 au 4 avril 1974, le Groupe a invité toutes les délégations qui
le souhaitersient & communiquer par écrit leurs vues au sujet des questions soulevees
au cours des discussions qui ont eu lieu et des conclusions & tirer de ces discussions
en ce qui concerne 1l'onalyse des changements récents survenus sur les marchés mondisux
ou au sujct de toute sutre question pertinente qui les intéresse (document MIN/3E/3,
paragrophe 3).

2. Les commnications regues en réponse & cette invitation seront reproduites
intégralemont et distribuées sous forme d'addenda au présent document.



